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Protokół posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 
i Rynku Pracy  

 
Nr  03/2009  w dniu 20 lutego 2009r. 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15:30 zakończono o godz. 17:15 
 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. Irena Wojewódzka - Kucz 
- Przewodnicząca Komisji 

 
Obecna 

 2. 
  

Tomasz Bociański     
- Wiceprzewodniczący   Komisji Nieobecny 

 3. 
  

Sławomir Maciaszek    
          - Sekretarz Komisji Obecny  

4. 
 Michał Piechocki  Obecny 

5. Krzysztof Migasiewicz  Nieobecny 

6. Tomasz Kranc Obecny 

7. Wojciech Ćwik Obecny 
 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Tomasz Bociański  
2. Krzysztof Migasiewicz 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grzegorz Hoffmann  – dyrektor ZOZ Wągrowiec  
 
 

1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie quorum, powitanie obecnych.   
2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.  
3. Zakończenie  posiedzenia. 
  
 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

Nie odnotowano 
 

 
3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI  
 
1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie quorum. 
Posiedzenie komisji rozpoczęło się o godz. 15.30. Obrady prowadziła przewodnicząca Komisji 
Irena Wojewódzka-Kucz, a protokołował sekretarz Komisji - Sławomir Maciaszek Podczas 
posiedzenia obecnych było 5 członków Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, 
oraz  1 gość zaproszony na posiedzenie Komisji /lista obecności stanowi załącznik nr 1  
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do protokołu/. Po powitaniu zgromadzonych, stwierdzeniu quorum, Przewodnicząca Komisji  oddała 
głos dyrektorowi ZOZ  w celu realizacji tematyki posiedzenia.   
 
2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.  
 
 

• Analiza i ocena zaspokojenia potrzeb społeczeństwa Powiatu Wągrowieckiego w 
zakresie opieki stacjonarnej i specjalistycznej w zespole Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu 
za rok 2008         
TEMAT  OMÓWIŁ: Grzegorz Hoffmann /dyrektor ZOZ Wągrowiec/ 

 
Dyrektor omówił materiał przygotowany w powyższym temacie na najbliższą sesję Rady Powiatu 
(informację otrzymał każdy radny – w załączeniu do protokołu –załącznik nr 2 ). 
Po przedstawieniu danych, przewodnicząca Komisji zapytała, czy nie było problemów z ustaleniem 
kontraktu z NFZ na  medycynę ratunkową w naszym szpitalu. Dyrektor stwierdził, że stawka dla 
naszego szpitala w tym zakresie wynosi 6.900,00zł / na dobę i jest ona zadowalająca. Kontrakt na 
2009 rok dla naszego szpitala jest dobry i określony jest w wysokości  20.957.160,00zł. Wartość ta 
jest wyższa niż w 2008r. Kontrakt jest plastyczny i w ciągu roku może się zmienić. Już wiadomo,  
że jeśli ZOZ w Wągrowcu wygra konkurs na zabezpieczenie  karetki w Gołańczy nadanej w ramach 
programu wojewódzkiego (rozstrzygnięcie 2 marca br.), kontrakt wzrośnie o 11.000,00zł.  
T.Kranc potwierdził, że kontrakt na 2008r. był niższy. Nasz szpital wykonał procedury nadwyżkowo 
co zostało wzięte pod uwagę przez NFZ przy ustaleniu  wysokości kontraktu na 2009r. 
Wicestarosta stwierdził, także że ważne jest to że w ciągu ubiegłego roku – dość trudnego - 
personel nie odszedł od  łóżek, nadwyżki procedur zostały zapłacone i że każdy pacjent został 
obsłużony.  
I.Wojewódzka – Kucz zapytała o długi szpitala wobec Zakładu Ubezpieczeń Społecznych oraz 
dostawców. G.Hoffmann odpowiedział, że szpital ma zaległości wobec dużych dostawców: MPC 
Wągrowiec (70.000,00zł), MPWiK Wągrowiec (20.000,00zł). Zostaną one zniwelowane do połowy 
obecnego miesiąca, gdyż najważniejsze jest zabezpieczenie wynagrodzeń i pochodnych (wypłata 
wynagrodzeń 26 lutego br.). Jeśli chodzi o dostawy leków, szpital nie ma wstrzymań. Dostawy 
żywności  są płacone na bieżąco, zgodnie z ustaleniami z opóźnieniem miesięcznym. Jeśli chodzi  
o ZUS występują zaległości w ZUS – około 900.000,00zł, ale jest dylemat czy płacić czy nie.  
W dobie przekształceń ZOZ-ów w ramach programu rządowego takie długi (zaległości publiczno – 
prawne) są refundowane przez państwo. I właśnie w związku z tym występuje dylemat czy płacić 
czy nie – czy już iść w przekształcenie czy też jeszcze nie. Dyrektor informował, że załoga 
podchodzi do przekształcenia szpitala w spółkę - z rezerwą. Taką decyzję i tak podejmie 
ostatecznie Rada Powiatu.    
Dyrektor wspomniał o  środkach, które otrzyma w związku z zakończeniem sporu w ramach ustawy 
203. Zobowiązania z tego tytułu wynosiły ponad 4.200.000,00zł. Ostatecznie sąd przyznał kwotę do 
zwrotu w wysokości 1.435.000,00zł. Ale trzeba się z tego cieszyć, gdyż mało który szpital wygrał 
cokolwiek.  
Radny W.Ćwik zapytał dlaczego Nakło podjęło decyzję o przekształceniu. Dyrektor stwierdził,  
że prawdopodobnie wzrosło u nich zadłużenie i podjęto taką decyzję. Według M.Piechockiego 
właściciel  - nowa spółka płaci powiatowi kwotę wymaganą na roczną ratę z zadłużenia szpitala. 
Starosta Piechocki uważa, że szpital stracił, ale powiat nie zyskał. Dyrektor Hoffmann utrzymywał, 
że od przekształcenia nie uciekniemy. Problem jest w tym kiedy tego dokonać i jakie długi będą 
refundowane w ramach programu rządowego.  
Starosta zauważył, że nie wiadomo jak to będzie ze środkami unijnymi, które szpital pozyskał – czy 
pozyska, jeśli nastąpi przekształcenie. Prawdopodobnie spółka prawa handlowego, która 
powstanie,  będzie musiała zwrócić środki  pomocowe.    
Dyrektor Hoffmann spostrzegł, że szpital ma małe ryzyko w przekształceniu. Większe ma za to 
powiat, bo nie wiadomo jak to będzie ze zwrotem wspomnianych  należności publiczno – prawnych 
(ZUS i US). 
T.Kranc zastanawiał się co będzie ze szpitalami, które nie mają żadnych długów. Według niego te 
placówki najbardziej stracą.  
S.Maciaszek w toku dyskusji pochwalił postępy techniczne  w budynku centralnym szpitala i zapytał 
o poprawę stanu budynku przyszpitalnego, w którym mieści się oddział paliatywny i opieki 
długoterminowej. Dociekał, czy w tym roku będą dokonane remonty pomieszczeń tego oddziału. 
Według radnego ludzie przebywający na tym oddziale powinni mieć zapewnione odpowiednio 
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godne warunki opieki i pobytu, a sam oddział powinien być wizytówką szpitala. Dyrektor stwierdził, 
że dach budynku został zabezpieczony i obiecał, że w tym roku nastąpią sukcesywne remonty 
pomieszczeń tego oddziału. Dyrektor będzie wnioskował o pomoc Powiatowego Urzędu Pracy przy 
zatrudnieniu sprzątaczek, placowego i 3 malarzy. T.Kranc dopowiedział, że pieniądze na remont 
tego budynku były założone w 2008r. jednak w związku z remontem sali operacyjnej, środki te 
zostały wyjątkowo przeniesione. 
Dyrektor poinformował zgromadzonych o remoncie windy w budynku centralnym, który zostanie 
zakończony 24 lutego br.  
O godzinie 16.55 obrady opuszcza dyrektor ZOZ. 
 

• Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej dla parafii rzymsko- katolickiej w Lechlinie 
na prace konserwatorskie, restauratorskie lub remonty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków położonym na terenie Powiatu Wągrowieckiego.          
TEMAT  OMÓWIŁ: Michał Piechocki /Starosta Wągrowiecki/ 

 
W ramach konkursu została przyznana dotacja dla wyżej wspomnianej parafii. Wniosek ten jako 
jedyny był prawidłowy i  poprawny. Przyznano 10.000,00zł na remont dachu kościoła.    
  

• Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/166/2008 RPW z dn. 29.12.2008 w sprawie 
uchwalenia budżetu PW na rok 2009.  
TEMAT  OMÓWIŁ: Tomasz Kranc /Wicestarosta Wągrowiecki/ 

 
Proponowane zmiany związane są z otrzymaniem środków z Wojewódzkiego Urzędu Pracy  
w Poznaniu z przeznaczeniem na zwiększenie dotacji rozwojowej na realizację dwóch projektów  
realizowanych przez starostwo powiatowe, w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki ze 
środków Europejskiego Funduszu Społecznego.   
 
3. Zakończenie posiedzenia Komisji.     
 Przed zakończeniem obrad  radni otrzymali pismo z Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze, 
w którym wskazywane są koszty, które musi ponieść powiat, aby dostosować DPS do standardów, 
których według kontrolerów  Wojewody, DPS w Srebrnej Górze jeszcze w pełnym wymiarze nie 
posiada. Łączny koszt dalszej standaryzacji wyniesie 69.500,00zł. Dyrektor DPS wnosi  
o rozważenie tego pisma podczas podziału nadwyżki budżetowej (załącznik nr 3).        
 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o  godzinie 17.15. 
 
4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI 
4.1 Zapytania 
Zapytania odnotowano w Sprawozdaniu z przebiegu dyskusji.  
 
4.2 Opinie 
Nie odnotowano 
 
4.3 Stanowiska 
Nie odnotowano 

  
4.4  Wnioski 
Nie odnotowano 

 
             Protokołował:                            Przewodnicząca obrad  

 

__________________________                ____________________________ 

       /Sławomir Maciaszek/                                                                    / Irena Wojewódzka -Kucz/  

 


